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بیرانوند در مصاحبه اختصاصی با خبرورزشی: 
دوست دارم بعد از فوتبال بازیگر طنز شوم

 از یک تیم لیگ برتری
 پیشنهاد 100میلیاردی داشتم

 در جوکر شرکت می کردم
 شاید به فینال می رسیدم

 به برانکو گفتم 
خودت  به من گل بزن

امیرآبادی در گفت وگو با خبرورزشی: 
تاج رئیس فدراسیون شود 10 سال 

به عقب برمی گردیم

 خسرو حیدری 
 با کدام رزومــه 

مربی استقلال شده؟
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 صحبت های اسکوچیچ

محمدخانی: مهاجم خوب خارجی 

مدیر تیم فوتبال فولاد خوزستان: 

رونمایی از گران ترین و 

نظرسنجی سایت

 با ساپینتو لــو رفت

حداقل یک میلیون دلار قیمت دارد

فقط ما کهکشانی نیستیم

ارزان ترین خریدهای سرخپوشان 

 گروه ایران 
 در جام جهانـی 
دشوار است

خرید مهاجم 
خارجی بی کیفیت 
هدر دادن بودجه 
پرسپولیس است

 وریا نمی تواند 
بدون هماهنگی 
باشگاه مصاحبه کند

پرسپولیس کهکشانی 
چقدر آب خورد؟

مخاطبان خبرورزشی 
کاندیداها را نپسندیدند
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خبرگردی
NEWS BROWSING

تعجب ساپینتو از تصمیم سازمان لیگ
فولاد تنها تیم کهكشاني لیگ نیست

مدير تيم فولاد خوزستان: غفوري نمي تواند بدون هماهنگي فولاد حرف بزند ؛ اين شرايط قرارداد است

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

مردم رأی دادند؛ هیچ کدام!
نظرسنجی جدید سایت خبرورزشی یک بار دیگر نشان داد مردم فوتبال را 
می فهمند و عملکرد و مصاحبه های کاندیداها را هم رصد می کنند. اینکه 
در بین گزینه های نظرســنجی »هیچ کدام« بیشــترین رأی را می آورد، 
خودش یک دنیا حرف و تحلیل اســت و جای بحثی هم در آن نمی ماند. 
فوتبالدوستان انتظار داشتند چهره های مدیرتر و کاربلدتر پا پیش بگذارند 
اما انگار با این مجمع، هیچ کس امیدی به این اتفاق نداشت. وقتی یک چهره 
فوتبالی مثل علی کریمی فقط ۹ رأی از این مجمع می گیرد، مشخص است 
که اینجا آبی گرم نمی شود و به کاندیداهای فعلی هم خیلی امیدی نیست. 
همان طور که قبلًا هم اشاره کردیم، مهدی تاج هر طرح و برنامه ای در این 
فوتبال داشت، در سه دوره مختلف پیاده کرده و حضور او برای چهارمین 
بار! هیچ توجیهی ندارد. فدراســیون نیاز به یــک مدیر جوان تر با طرح و 
ایده های تازه دارد. میرشاد ماجدی البته مدیر جوان و باسوادی است ولی 
به هر حال او هم )شاید به خاطر اتفاقات تیم ملی( رأی بالایی ندارد و بعید 
هم به نظر می رسد از مجمع رأی بگیرد. با این شرایط و با این کاندیداهایی 
که درســت یا غلط تأیید صلاحیت شده اند، مردم امید چندانی به آینده 
فوتبال ایران ندارند و در جام جهانی هم طبق روال عادی برنامه همه نگاه ها 
به غیرت ملی پوشان است تا شاید آنها مثل دوره قبل آبروداری کنند و تیم 

ملی ایران در حد توان و بضاعت خود نتیجه بگیرد. 

 علاوه بر اسكوچیچ
پاي مهدوي کیا هم در میان است

در انتظار شهريورماه جنجالي

نظر سنجی
SURVEY

مخاطبان خبرورزشی کاندیداها را نپسندیدند
در نظرســنجی جدید خبرورزشی از شما مخاطبان عزیز خواسته بودیم 
گزینه مناسب برای ریاست در فدراسیون فوتبال را اعلام کنید که بیشترین 
آرا به گزینه »هیچ کدام« تعلق گرفت! شما همچنان می توانید با ورود به 
سایت در نظرسنجی مربوط به کاندیداهای فدراسیون فوتبال شرکت کنید.

تارتار اعتراض دارد

بازی پرسپولیس و ذوب آهن داغ تر شد
پرسپولیس، سینا اسدبیگی را از ذوب آهن گرفت و دیروز 
هم باشگاه پرسپولیس عکسی از اسدبیگی در تمرینات 
خود منتشر کرد تا نشان بدهد برخلاف ادعای ذوبی ها، 
او مشــکلی برای همراهی پرســپولیس ندارد. جالب 
اینجاست که پرسپولیسی ها محمد سلطانی مهر را هم 
می خواهند که او هم عضو باشــگاه ذوب آهن اســت و 
جالب تر اینکه پرســپولیس در هفته اول لیگ باید به 

مصاف همین ذوب آهن برود!
اصفهانی ها و تارتار می گویند ســینا اســدبیگی 
هافبــک دفاعی اصلی تیم ما بود که حالا به تیم رقیب 
رفته و این درست نیست چون با ما قرارداد داخلی بسته 
بود و حالا در این پست مشکل داریم. از طرفی در شرایط 
طبیعی همیشه رویارویی های مهدی تارتار و پرسپولیس 
حاشیه ساز است. او البته سعی کرده با تمام قوا به مصاف 
پرســپولیس برود و آخرین بازی طرفین هم برخلاف 
یکسری شایعات مساوی شد. اتفاقاً تارتار سعی می کند 
مقابل پرسپولیس بیشتر خودش را نشان بدهد چون 
یــک زمانی از گزینه های حضور در این تیم بود. این بار 
هم بازی پرســپولیس- ذوب آهن در فاصله کمتر از ۲ 
هفته مانده تا شروع لیگ، جنجالی شده و حالا ذوبی ها 

باید منتظــر حضور دومین بازیکــن کلیدی خود در 
پرســپولیس باشــند؛ آن هم در حالی که باید درست 

همین هفته اول با شــاگردان گل محمدی بازی کنند. 
همه این اتفاقات باعث می شود دیدار ۲۲ مرداد دو تیم 

داغ تر شــود و طبعاً انگیزه های تارتار هم برای گرفتن 
امتیاز از پرسپولیس بیشتر می شود.

در شرایطی که قرار شده فقط ۳۰ درصد ظرفیت 
ورزشگاه ها در اختیار فوتبالدوستان قرار بگیرد، مسلماً 
هواداران پرسپولیس برای دیدن ترکیب جدید تیم شان 
لحظه شماری می کنند. جالب اینکه پرسپولیس هفته 
دوم هم بازی حساس دیگری با تیم جواد نکونام دارد که 
حالا وریا غفوری، کاپیتان سابق استقلال را هم به خدمت 
گرفته اســت. وریا دیروز اعلام کرد با تمام وجود برای 
سربلندی تیم جدیدش می جنگد و طبعاً حضور او در 
ورزشــگاه آزادی و مقابــل هزاران پرسپولیســی از 

جذابیت های هفته های ابتدایی لیگ جدید است.
امسال همه از پرسپولیس توقع قهرمانی دارند ولی 
این تیم با وجود شــروع توفانی در نقل و انتقالات هنوز 
نتوانســته یــک مهاجم شــش دانگ جــذب کند و 
گل محمدی هم بابت این قضیه کلی نیش و کنایه زده 
اما به هر حال ستاره های پرسپولیس کجا و ستاره های 
تیمی چون ذوب آهن کجا؟ ذوب آهنی که احتمالاً باید 
دو بازیکــن اصلی و خوب خود را هم همان هفته اول با 

پیراهن قرمز پرسپولیس ببیند!

ادامه دارد

وريا، فولاد و پيش بينی خبرورزشی  
خدا را شكر، باز هم روسفید شدیم

وریا غفوری جمعه شب به فولاد پیوست. شاید حدود ۴۵ روز قبل بود که نوشتیم 
وریا در هتل المپیک تهران با فولادی ها مذاکره کرد و به توافق اولیه رسید، حتی 
حدود یک ماه قبل نظرســنجی سایت خبرورزشی در مورد این بود که با حضور 
وریا در فولاد موافق هستید یا نه؟ شاید ۴۵ روز قبل خود وریا هم می دانست که 
شانسی برای ماندن در استقلال ندارد که با فولاد مذاکره کرد و سرانجام جمعه شب 
رسماً فولادی شد و جواد نکونام و باشگاه فولاد هم این مسئله را تأیید کردند. خدا 
را شکر خبرورزشی در این ماجرا بار دیگر روسفید شد و به نوعی خستگی از تن مان 
دررفت که شرمنده شما عزیزان و خوانندگان باوفا و صمیمی نشدیم.  خبرورزشی 
در ماجرای جدایی فرهاد مجیدی هم حداقل یک ماه زودتر خبر را منتشر کرد 
اما آن زمان کلی تهمت شنیدیم که به هر حال با گذشت زمان درست بودن آن 
خبر )فرهاد می رود، یحیی می ماند( ثابت شد. در ماجرای وریا هم مثل ده ها مورد 
دیگر پیش بینی خبرورزشی درست از آب درآمد و امیدواریم با لطف و یاری خدا 
همچنان در مسیر اطلاع رسانی صحیح گام برداریم و پیش شما روسفید شویم. 

۲ دلیل مهمي که منجر به پاسخ مثبت    
محبی به باشگاه استقلال شد  

محمد محبي براي حضور در تیم آبي به باشگاه استقلال چراغ سبز نشان داد. 
البته این به معني قطعي شدن حضور این بازیکن در تیم استقلال نیست. زماني 
که باشــگاه استقلال با محبي وارد مذاکره شده بود این بازیکن تمایل داشت 
ابتدا وضعیت خود را در تیم جدید ماریو سیلوا بسنجد و بعد در مورد حضور در 
تیم آبــي تصمیم بگیرد. اتفاقاً این بار محمد جایــگاه خوبي در ترکیب تیم 
سانتاکلارا به دست  آورده و حتي در بازي دوستانه با ریوآوه زننده یکي از گل هاي 
تیمش بود اما بعد از بررسي همه جوانب تصمیم گرفت به استقلال بله بگوید. 
حالا در صورت صدور رضایتنامه این بازیکن از سوي باشگاه سانتاکلارا محبي 
در روزهاي آتي راهي تهران و اردوي تیم آبي مي شود. گفته مي شود محمد به 
دو دلیل به پیشنهاد باشگاه استقلال پاسخ مثبت داد. یکي به خاطر پیشنهاد 
مالي که به او ارائه شد و دوم اینکه مي خواهد با درخشش در ترکیب تیم استقلال 
بــار دیگر به اردوي تیم ملي برگردد. او خوب مي داند در فصل منتهي به جام 
جهاني  اگر به تیــم ملي برگردد براي او به اندازه درخشــش در ترکیب تیم 
سانتاکلارا در لیگ برتر پرتغال ارزش خواهد داشت و آن وقت مي تواند با شرایط 
بهتري بار دیگر به اردوي تیم پرتغالي برگردد. پیش بیني مي شود رضایتنامه 

این بازیکن به صورت قرضي براي تیم استقلال صادر شود. 
پاس گل های آزمون سوخت  

سردار آزمون دیشب در همان نیمه اول بازی جام حذفی مقابل الفرسبرگ ۲ پاس 
گل داد تا تأثیرگذاری اش را به رخ بکشد. جالب اینکه لورکوزن در همان نیمه اول 
۲-۳ عقب افتاد و در نهایت بازی را ۴-۳ باخت تا پاس  گل های سردار هم بسوزد! 
دیشــب در بازی های دوســتانه مهم هم منچســتریونایتد یک-صفر مغلوب 

اتلتیکومادرید شد. 

شهریورماه مي تواند در فوتبال ایران جنجالي شود به خاطر تصمیماتي که 
از ســوي رئیس جدید فدراسیون فوتبال اتخاذ خواهد شد. در صورتي که 
میرشــاد ماجدي بار دیگر سکان اداره فدراسیون فوتبال را برعهده بگیرد 
اسکوچیچ به عنوان سرمربي تیم ملي به کار خود ادامه خواهد داد مگر اینکه 
اعضاي هیئت رئیسه جدید نظر تازه اي در این باره داشته باشند و نظر دیگر 
اعضا را براي برکناري اسکوچیچ جلب کنند. در این صورت است که میرشاد 
ماجدي تنها یک حق رأي خواهد داشت و مربي کروات شانس خود را براي 
ادامه حضور در تیم ملي به عنوان سرمربي از دست خواهد داد. در صورتي 
که دیگر نامزدهاي ریاست فدراسیون فوتبال بر صندلي ریاست فدراسیون 
فوتبال بنشینند )از جمله مهدي تاج( همان ۸ شهریور احتمال برکناري 
اســکوچیچ وجود دارد که تاج حتي به آن اشــاره هم داشته است.  گفته 
مي شود شهریور ماه احتمال تغییرات در کادر فني تیم امید هم وجود دارد 
حتي در صورتي که میرشــاد ماجدي در سمت خود باقي بماند. میرشاد 
ماجدي از ابتدا هم حاضر به انتخاب مهدي مهدوي کیا به عنوان سرمربي 
تیم امید نبود و در برابر عزیزي خادم موضع گرفت. قرارداد مهدي مهدوي کیا 
با تیم امید تا شهریور است و پیش از این کمیته فني گفته بود در صورتي 
که مهدي مهدوي کیا در بازي هاي کشــورهاي اسلامي در ترکیه خوب 
نتیجه نگیرد جایگاه خود را از دست خواهد داد. برکناري اسکوچیچ و عدم 
تمدید قرارداد مهدي مهدوي کیا ؛ دو اتفاقي اســت که شاید در شهریور، 

فوتبال ایران را وارد یک پروسه جنجالي دیگر کند. 

تیم استقلال در هفته نخست بازي هاي لیگ برتر میزبان سپاهان است و 
این بازي ۲۱ مرداد در اســتادیوم آزادي با حضور ۳۰ درصدي تماشاگران 
تیم استقلال برگزار مي شود. ریکاردو ساپینتو که از سوي مترجم ایراني  اش 
روز بــه روز در جریان اخبار ایران قرار مي گیرد از این موضوع ابراز تعجب 
کرده و گفته در همه کشورها تماشاگران به سکوها برگشته اند و این روزها 
بازي ها با حضور ۱۰۰ درصدي تماشــاگران برگزار مي شود و در ایران هم 
باید این چنین باشــد و تیم اســتقلال باید در بازي با ســپاهان از همه 
ظرفیت هاي استادیوم آزادي بهره ببرد. او خرسند از این بود که استقلال 
به عنوان قهرمان لیگ برتر در بازي با ســپاهان از تماشاگران زیادي بهره 
خواهد برد اما به او گفته شد طبق قوانین استقلال مي تواند براي ۳۰ درصد 

از ظرفیت سکوها بلیت فروشي کند.
نکته:در مورد حضور تماشاگران وزارت بهداشت تصمیم می گیرد.

نزدیک به ۵۰ داور وسط و بیش از ۷۰ کمک داور بازي هاي فصل گذشته لیگ برتر 
را ســوت زدند! خداداد افشاریان بارها و بارها به عنوان رئیس کمیته داوران گفت 
تعداد داوراني که براي قضاوت بازي هاي لیگ برتر انتخاب شده بسیار زیاد است و 
با وجود افزایش دستمزدها وضعیت معیشتي داوران بهبودي پیدا نکرده... حق با 
رئیس کمیته داوران بود چراکه اگر بازي هاي لیگ برتر به نسبت مساوي بین داوران 
پخش مي شــد هر داور بعد از یک بار سوت زدن براي سوت دوباره باید پنج هفته 
صبــر مي کرد.  کاهش تعــداد داوران قضاوت کننده در لیــگ برتر چه به عنوان 
کمک داور و چه به عنوان داور از مدتي پیش دغدغه فدراســیون فوتبال بود که به 
نظر مي رسد با یک راه حل آسان انجام شد و آن راه حل سختگیري در تست پیش 
از فصل بود. با ســختگیري صورت گرفته از سوي کمیته داوران در تست  گیري از 
مردان ســیاهپوش ۶۳ داور براي قضاوت در لیگ برتر چه به عنوان داور و چه به 
عنوان کمک داور رأي نیاورند و حق قضاوت ندارند! این داوران در صورتي مي توانند 
به قضاوت در بازي هاي لیگ برتر برگردند که در تست نیم فصل نمره قبولي بگیرند.  
مهدي سیدعلي، اشکان خورشیدي، محمدحسین زاهدي فر، روح ا... شریفي، علي 
صفایي، علي میرزابیگي، کمیل غلامي، رضا عادل، میثم حیدري و محمد راهي از 

جمله داوراني هستند که در تست پیش از فصل نمره قبولي نگرفتند!

 فدراسیون فوتبال 
نقشه  اش را عملي کرد!

مهدي قایدي بازیکن تیم شــباب الاهلي امارات به الوصل نزدیک تر شد. 
مهدي قایدي که در لیســت تیم شباب الاهلي براي حضور در اردوي تیم 
صربستان جاي نگرفت منتظر پایان مذاکرات باشگاه با تیم هاي خواهان 
خود اســت تا در تمرینات تیم جدیدش شرکت کند. براساس خبرهاي 
رسیده و آنچه که در رسانه هاي امارات منتشر شده مذاکرات باشگاه شباب 
الاهلي با باشــگاه اتحاد کلبا نتیجه مثبتي به دنبال نداشــته است و این 
مذاکرات متوقف شده است. این بدین معني است که مهدي قایدي احتمالاً 
به دیگر تیم شهر دبي یعني الوصل ملحق خواهد شد. ممکن است صدور 
رضایتنامه براي مهدي قایدي دائمي باشد. دلیل طولاني شدن روشن شدن 
وضعیت مهدي قایدي هم همین اســت و باشــگاه ها در خصوص صدور 
رضایتنامه این بازیکن به صورت قرضي و دائمي در حال بحث هستند. طبق 
قانون در این میان رضایت مهدي قایدي هم شــرط است. فرهاد مجیدي 
در روزهاي حضور در دبي پیش از سفر به اتریش براي حضور در اردوي تیم 
اتحاد کلبا تلاش زیادي کرد این نقل و انتقال صورت گیرد اما در نهایت به 
تنهایي راهي اتریش شد تا نشان دهد به طور جدي حضور مهدي قایدي 

در تیمش منتفي شده است. 

 بلاتكلیفي باشوي کوچك 
در امارات

پنج باشگاه لیگ برتري به دلیل بدهي هاي داخلي فعلًا مجوز ثبت 
قرارداد بازیکنان جدیــد خود را ندارند. در فاصله چند روز مانده به 
شروع مســابقات لیگ برتر، چندین باشــگاه لیگ برتري تاکنون 
وضعیت بدهي هاي خود در کمیته وضعیت فدراســیون فوتبال را 
تعیین تکلیف نکرده اند و به همین دلیل نیز فعلًا اجازه ثبت قرارداد 
و استفاده از بازیکنان جدید را نخواهند داشت. نفت مسجدسلیمان، 
ذوب آهن، مس کرمان، پیکان و هوادار تهران پنج باشگاهي هستند 
کــه کمیته وضعیت به آنها اعلام کرده  باید طي دو ســه روز آینده 
وضعیت بدهي هاي داخلي خود را ســر و ســامان دهند و در غیر 
این صورت اجازه اســتفاده از بازیکنان جدید را نخواهند داشت. دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس نیز که تا چند وقت پیش مشکلات و 
پرونده هاي متعددي در کمیته وضعیت و ارکان انضباطي فدراسیون 
فوتبال داشتند، طي هفته هاي اخیر با شاکیان خود به توافق رسیده اند 
و با ارائه اسناد به کمیته وضعیت، اکنون مشکلي براي ثبت قرارداد 

بازیکنان جدید خود ندارند. 

 5 باشگاه لیگ برتري
 فعلًا حق ثبت قرارداد ندارند

مشكل استقلال و پرسپوليس حل شد

محمد علوي، مدیر تیم فوتبال فولاد خوزستان 
در گفت وگو با خبر ورزشــي، درباره آخرین 
وضعیت این تیم در فصل بدنسازي و حضور 
وریا غفــوري در جمع قرمزپوشــان فولاد 

اظهاراتي را مطرح کرد. 
  دربارهحضوروریاغفوريدرتيمتانصحبت

ميکنيد؟
وریا غفوري بازیکن بزرگي است. من او را از زماني 
که در پاس همدان بازي مي کرد مي شناسم. آن 

زمان ما هم تیمي بودیم و من کاپیتانش بودم. 

  بااینحسابکاملاًاوراميشناسيد؟
بله! اتفاقاً بعد از مدت ها حالا که او را در تیم فولاد 
کنار خودم مي بینم خیلي خوشحالم. البته وریا 
غفوري امروز به یــک بازیکن بزرگ و باتجربه 
تبدیل شده و نسبت به وریاي گذشته تفاوت هاي 

زیادي کرده است. 
  حضورشدرتمریناتفولادراچطورارزیابي
ميکنيد؟آیاازنظرفيزیکيشرایطخوبيدارد؟

صددرصد آماده و سرحال است. خوشحالیم که 
این بازیکن همچنان در سطح اول فوتبال ایران 

باقي ماند و توانست برگردد و فوتبالش را دوباره 
ادامــه بدهد. چنین افرادي حیف اســت که از 

فوتبال دور شوند. 
  شــایعهشــدهبودکــهوریــاغفوري
ممنوعالمصاحبهاست؟اینموضوعصحت

دارد؟
به طور کلــي بازیکنان فولاد ممنوع المصاحبه 
نیستند اما باید تحت شرایط خاص و با هماهنگي 
باشگاه مصاحبه کنند. این را در قراردادهایشان 
هم ذکر کرده ایم. یعني باید با نظر مدیر رسانه اي 

باشگاه و با شرایطي که باشگاه براي شان در نظر 
مي گیرد صحبت کنند. 

  شــنيدهایدکهخيليهــامعتقدندفولاد
کهکشانيبستهشدهاست؟

نــه، فقط ما کهکشــاني نیســتیم! اگر بحث 
کهکشاني باشد چند تیم لیگ برتري در فصل 
جدید کهکشاني بسته شده اند و ما هم به اندازه 
بضاعت مان ســعي کردیم تیم مــان را طوري 
ببندیــم که هم در مســابقات لیــگ و هم در 
رقابت هــاي لیگ قهرمانــان آســیا بتوانیم 

نماینده اي شایسته و براي استان خوزستان و 
کشورمان باشیم. 

  شــمادرهفتهدومبایدباپرسپوليسبازي
کنيد.نظرتاندررابطهبابازيدومتانچيست؟

ما از همان هفته اول هیچ مسابقه آساني نداریم. 
بازي دوم هم مثل بازي اول سخت است. چون 
امســال مســابقات قبل از جام جهاني  شروع 
مي شــود همه تیم ها و بازیکنان انگیزه دوبرابر 
دارند. البته این انگیزه بین بازیکنان فولاد هم به 

همین شکل بالاست. 


